
 

 

Vážený pan 
Adam Rut 
člen ZMČ Praha 5 
 

V Praze dne 9. prosince 2020 

 

Odpověď na interpelaci ze 13. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 5 dne 10.11.2020 

 

Vážený pane Rute, 

Reaguji na Váš dotaz týkající se změn pravidel pro dotace a elektronizaci celého dotačního procesu. 

Problematiky, která se zabývá procesem dotačního řízení, se ujal pan radní MgA. David Dušek. Za 

tuto iniciativu panu Duškovi děkuji. Dne 18.11.2020 předložil na jednání RMČ tisk, kterým Rada 

schválila záměr na vytvoření návrhu optimalizace stávajícího procesu dotačního řízení včetně 

podkladů pro elektronizaci dotací. V současné době tedy probíhá příprava optimalizace dotačního 

procesu, jakmile bude tato fáze dokončena, můžeme bez odkladu začít hledat dodavatele 

softwarového řešení. Na základě informace od pana zastupitele Daniela Mazura prověřujeme 

možnost využití softwarového řešení, které připravuje Magistrát hlavního města Prahy jako 

celoměstsky významný projekt. Pokud by nebylo možné využít tento systém od MHMP pro 

následující dotační období, Odbor informatiky na základě zadání a požadavků vypíše výběrové řízení 

na dodavatele systému pro elektronické přijímání, zpracování, hodnocení a přidělování dotací. 

 

 

S pozdravem 

Viktor Čahoj, radní MČ Praha 5 


